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                                                                                                                  27-02-04. 
 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
 
Betreft: Vragen ex artikel 41 RvO inzake overleg procedure provincie en gemeente Midden-
Drenthe over de aanleg van een tunnel onder de N381, nabij het Scharreveld . 
 
Geachte heer  Ter Beek, 
 
In de statenvergadering van 4-02-04, zie statenstuk 2004-101, is gesproken over de aanleg van 
een tunnel onder de N381, nabij het Scharreveld. Tijdens de behandeling van dit statenstuk is 
door het college gesproken over het goede overleg wat er geweest is; dat dit heeft geleid tot 
een naar ieders tevredenheid goede “omrijschade regeling”. 
Na deze statenvergadering is er op 11 –02-04 een commissie vergadering in de gemeente 
Midden-Drenthe geweest waar namens een groot aantal organisaties, als NLTO 
Belangenvereniging, Ondernemersvereniging, de Boermarke, beide basis scholen in 
Westerbork, en omwonende agrariërs,  is gevraagd, dat de gemeente zich sterk maakt voor 
een tunnel, die ook geschikt is voor landbouw verkeer. 
Uit de beantwoording van de wethouder blijkt dat de gemeente formeel niet op de hoogte is 
van de plannen; maar vindt een fietstunnel te  beperkt en daarom onaanvaardbaar. 
DE wethouder constateert vervolgens dat de provincie nog geen overleg heeft gevoerd met de 
betrokken burgers en gebruikers en dat de mogelijkheid van omrijschade voor betrokkenen op 
dit moment door een instantie in kaart worden gebracht. 
 
De fractie van GroenLinks wil graag opheldering en verzoekt u de volgende vragen te 
beantwoorden: 
 
1. Heeft u  kennis genomen van het standpunt van de gemeente; 
2. Deelt u de constatering van de gemeente dat de provincie nog geen overleg heeft gevoerd 

met betrokken burgers en gebruikers; 
3. Hebt u kennis genomen van diverse artikelen in de pers over de verkeersveiligheid 

problematiek welke in de kom van Westerbork zal ontstaan door de landbouw voertuigen 
die  door de kern van het dorp moeten rijden 

4. Deelt u de conclusie van GroenLinks dat zelfs een goede omrijschade regeling, nog niet 
het verkeers probleem in de kom van Westerbork oplost 

5. Is tijdens de behandeling van statenstuk 2004-101 door Gedeputeerde Staten een juiste 
stand van zaken over het punt van de omrijschade regeling weer gegeven; 

6. Bent u met de GroenLinks fractie van mening dat het oplossen van een 
verkeersveiligheids probleem niet mag leiden tot een  ander, wellicht zelfs groter 
probleem; 



7. Bent u met de GroenLinks fractie van mening dat het noodzakelijk is dat voor de 
geschetste problemen een oplossing wordt gezocht en bent u bereid hiertoe stappen te 
ondernemen; 

8. Bent u met GroenLinks van mening dat  statenstuk 2004-101,gezien de geschetste 
problemen, opnieuw in behandeling zou kunnen worden genomen? 

 
Namens de fractie van GroenLinks 
Met vriendelijke groet jan langenkamp. 
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